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PROTOKÓŁ NR 12/2015 

Z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia i Opieki Społecznej Rady 

Gminy Pruszcz Gdański w dniu 30.11.2015 r. 

Komisja obradowała w następujących sprawach: 

1. Inwestycje oświatowe 2016 – omawiała Anna Warakomska – p.o. kierownika 
Referatu Inwestycji i Remontów.   
- Rozbudowa szkoły w Rotmane - 4 sale przedszkolne.  Jest to w fazie projektu. Do 
końca lutego 2016 r. ma się zakończyć, 
- Wiślina - budowa sali. Ma zakończyć się w lutym 2016. Na to pozyskaliśmy 
pieniądze z ministerstwa i z powiatu,  
- Dworzec w Straszynie- planowane zakończenie czerwiec 2016 r. 
 

Nowe inwestycje mające się rozpocząć w 2016 r.: 
- wymiana instalacji elektrycznej i teletechnicznej w szkole w Łęgowie. Budowa 
boisko wielofunkcyjnego w Wojanowie i ujęcie w projekcie uporządkowania dróg 
pożarowych przy szkole, 
- dopiero w przyszłym roku zostanie stworzona opinia strażacka dla szkół w Gminie.  
Radna Chmielowiec zauważyła, że w budżecie nie ma zabezpieczonych pieniędzy 
na ewentualne konsekwencje tych opinii i przebudowy dróg przeciwpożarowych,  
- przedszkole w Borkowie będzie szkieletowe.  Weronika Chmielowiec zauważa, że 
jest ogromna potrzeba parkingu przy szkole.  Małgorzata Osowska zgłasza sprawę 
niedziałającego telebimu.  
 

2. Sprawozdanie GOPS 

Kierownik GOPS przedstawiła sprawozdanie i skrócony plan działania.  Od 1 stycznia 

wchodzą nowe programy dotyczące świadczeń. GOPS nie jest przygotowany do  obsługi tak 

dużej ilości świadczeń. Jest problem braku meldunku.  Trudno określić skalę planowanych 

świadczeń. Nikt nie wie, jak będzie wyglądał program 500+. Czekamy na ustawę.    

Jest problem ze ściąganiem alimentów.  W funduszu alimentacyjnym zawsze brakuje 

pieniędzy.  

GOPS potrzebuje dodatkowego pracownika. 

Małgorzata Osowska, Zygmunt Zalewski i Józef Szramuk opuścili obrady Komisji. 
Radni opuścili obrady z uwagi na wcześniej ustalony między przewodniczącymi  

termin posiedzenia Komisji Komunalnej.   

 
Karol Kardasiński poprosił o wyjaśnienie sprawy odpisów aktualizacyjnych. Kierownik 
zaproponowała  spotkanie z radnym, żeby księgowa mogła to szczegółowo 
wyjaśnić.   
Coraz częściej pojawia się problem niebezpieczeństwa dla pracowników GOPS. O 
takich sytuacjach jest informowana policja.  
Rusztyn Renata zauważa, że brakuje w gminie psychologa.   
Z uwagi na brak quorum Komisja nie może  wypracować opinii  w sprawie 



projektu budżetu.  
 

3.Barbara Gałecka przedstawiała w rozbiciu na punkty koszty na promocję 
gminy.  
Brakuje gazet gminnych w Roszkowie.  
 

Wnioski radnych: 
- Karol Kardasiński wnosi o włączenie Jagódek do OKSIBP.  

- Janusz Sampolski i Karol Kardasiński- wniosek o zwiększenie środków na sport.   

Podpisy członków Komisji:  

1 – Janusz Sampolski – ………………………………………………... 

2 - Białek Krystyna……………………………………………………….. 

3- Chmielowiec Weronika………………………………………………. 

4- Kardasiński Karol……………………………………………………….. 

5 – Osowska Małgorzata………………………………………………… 

6 –Szramuk Józef………………………………………………………..  

7- Rusztyn Renata………………………………………………………….. 

8 – Zalewski Zygmunt……………………………………………………… 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


